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 إنماء الروابيخطاب طلب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة  

  م08/05/2029 وتنتهي في  م09/05/2025تبدأ في للدورة القادمة التي 

 المحترمين            شركة إنماء الروابي السادة /  

كافآت والترشيحات
ُ
 حفظكم الل           عناية/ لجنة الم

 ورحمة الل وبركاته،السلام عليكم 

   م،08/05/2029 وتنتهي في  م09/05/2025اتقدم بطلب ترشح  الضوحة ة مسلإ ادارة كحرإة اء ال الروالد لدورتل القادمة التي تبدأ في 
 
بل نسحةة مةعضة م  الم اج  والةااق  اشاحار الا ا   مرفقا

 (.تداول )في اعلان الارإة على مةعع كرإة السةق اشالية السضةدية 

 اش تيهليأتضهد وأءا بكامل  أو  عرأ
 
 وءظام ضتبرة كححرعا

 
والالتزام   ،بكل اخلاص وأماءة  اتدد مسححلولياتتضهد بالقيام بةاجبأءل في حال اءتخالد الضوححة ة مسلإ ادارة أوب  ،لاححروا الضوححة ة  ئدباسححتاتا ا

الةعت الكافي لل ساه ة في تةجيل سياسات وأع ال الارإة وحوةر اجت اعات مسلإ الإدارة أو اللجان  صوأن اخص ،والسياسات اشض ةل ب اوالإجرالات    والوةابطبكافة الأءظ ة واللةاقح 

 التي أكةن عوة 
 
 .دي مهامد باستقلالية تامة وب ا يحق  مصال  الارإةؤ وأن أ ،فا ا ا

 :إ ا أعر ب ا يلي

 .م  خ إ عوة ات في مسلإ ادارة كركات مساه ة مدرجة أإثر ند لا أكغل أ .1

 .الاركات ة ةإد مستةفي لاروا الترش  اشمصةص علا ا في ءظام الاركات ولاقحة حأن .2

 مضايير الترش  لضوة ة مسلإ الإدارة شضايير الضوة ة الةاردة في  يند مستةفأ .3

ولم  ، إ ادارة كححححححرإة أو لجمة بسحححححح ب الإه اللم  أي مس  يإ ا أءل لم يسححححححب  ع   ،مخالاات ادار ة ءتيسة سححححححلةإيات احتيالالاححححححرلأ أو الأماءة أو ببض ل مخل   ءتيدااأءل لم يسححححححب    .4

 .ف الأءظ ة واللةاقح في اش لكة الضربية السضةدية أو في أي بلد آخرلاأخ

أن طلبي ب علمءني على اإ ا    ،الإفصحححححححححا  عن ا أي حقاق  أو مضلةمات يتةجب علي   ولم أغال ،صححححححححح يحة (3)عن ا ب ا في جلك ء ةج  هيئة السحححححححححةق اشالية   تفصححححححححح أأن اشضلةمات التي  .5

ترشححححححححح   الترشححححححححح  خلال فترة الأو لم أإ ل ارفاق البياءات اشطلةبة بةضحححححححححة  مع طلب ، السحححححححححةق اشالية ولةاقح هيئةترشححححححححح  الةاردة في ءظام الاحححححححححركات الاجا خالات اجرالات   ضسحححححححححيرف

 .المظامية اشضل  عن ا

 تيفسححمتم اسححتبضاد تركححإي أو اسححقاا عوححة  فيلاشرفقة  طلب الترشحح  أو الم اج  في   كافة البياءاتم اسححتياال  دأو ع  اجا ا ت خلالأ ما ورد في هذا الةطاب أو في اشسححتمدات اشرفقة .6

 .إ ا يسةز لارإة أن تطالبني بالتضة ض اشماسب، في المجلإ واللجان التي أكغل عوة ت ا

 التوفيق ، ، ،والل ولي 

 المرشح 

 ءةع الضوة ة

 ( ✓يرجى وضع علامة )
 ..................................  ى اخر   اشراجضة   مسلإ الإدارة

 ................................................................................ ............................................................. الاسم الرباعي:

 رعم الهة ة الةطمية
 قيم أو جةاز السار لغير السضةدي( اش)أو رعم هة ة 

............................................................................................................................. ................ 

 ................ ............................................................................................................................. : التةعيع

 بالإضافة للةتم الرسمي  
 ( اجا كان مالك الأسهم شةص مضمة ا)

............................................................................................................................. ................ 

 ................................................................................  التار خ: 

  



 

Page 2 of 2 
 

Letter of Nomination for the Board of Directors of Enma Alrawabi Company 

for the upcoming term commencing on May 9, 2025, and ending on May 8, 2029 

 

To: The esteemed gentlemen at Enma Alrawabi Company 

Attention of the Nominations and Remuneration Committee 
 

I hereby submit my application for nomination to the Board of Directors of Enma Alrawabi Company for the upcoming term commencing on May 9, 2025, and ending 

on May 8, 2029. Enclosed herewith is a signed copy of the forms and documents as specified in the company’s announcement on the Saudi Stock Exchange (Tadawul) 

website. I hereby acknowledge and undertake, being of sound mind and in accordance with the Shariah law, that I have carefully reviewed the requirements for 

membership. If elected to the Board of Directors, I pledge to fulfill my duties and responsibilities with utmost dedication and integrity. I shall abide by all applicable 

rules, regulations, controls, procedures, and policies. I shall commit sufficient time to contribute to the company's strategic direction and operations and attend 

meetings of the Board of Directors or any committees on which I serve. I shall exercise my duties with complete independence, always acting in the best interests of the 

company. 

I further declare that: 

1. I do not hold more than five memberships on the Boards of Directors of publicly listed companies. 

2. I meet all the eligibility requirements stipulated in the Companies Law and the Corporate Governance Regulations. 

3. I meet the membership criteria set forth in the criteria for nomination to the Board of Directors. 

4. I have never been convicted of any dishonorable or fraudulent act, nor have I been dismissed from any company board or committee due to negligence. 

Additionally, I have not violated any laws or regulations in the Kingdom of Saudi Arabia or any other country.  

5. I declare that the information provided by me, including the Capital Market Authority Form 3, is accurate and complete. I have not omitted any material 

facts or information that I am required to disclose. I am aware that my application will be rejected if I fail to comply with the nomination procedures set 

forth in Companies Law and the Capital Market Authority Regulations, or if I fail to complete and submit all required information clearly within the 

specified nomination period. 

6. If it is proven that any of the information contained in this letter or the attached documents is inaccurate or incomplete, or if all the data in the application 

form or the attached forms is not complete, my nomination will be rejected or my membership on the board and any committees on which I serve will be 

terminated. Furthermore, the company reserves the right to claim appropriate compensation from me. 

Nominee 

Membership Type: 

Please indicate (✓) 
Board of Directors  Audit  Other ……………………………………. 

Full Name: ………………………………………………………………………………………………………………………… 

National ID Number 
(Or Resident ID or Passport Number for Non-Saudis): 

………………………………………………………………………………………………………………………… 

Signature: ………………………………………………………………………………………………………………………… 

Official Stamp 
(if the shareholder is a legal entity): 

………………………………………………………………………………………………………………………… 

Date: ………………………………………………………………………………………………………………………… 

 


